



FOR IMMEDIATE RELEASE

Contact:

The Rev. Canon Steven Mackison,
St. George's Anglican Church
514-927-5326
steven@mackison.com

LIFE CELEBRATION SERVICE FOR THE HOMELESS:

On World Homelessness Day, October 10, 2018, members of the Christian, Indigenous, Jewish, and Muslim communities will lead participants of all, and no, faith traditions in a service where we will gather to light candles and remember the faces and the names of those we see no more. The gift of music will be offered by The Hildegard Project.

Montreal's homelessness survey, in 2015, identified a total of 3,016 homeless on our city's streets. Most of them are not known to us. Even when we reach out in acts of kindness to help them, we seldom know their names, their stories, and the circumstances that have shaped their lives. So when they die, as many do, alone and on the streets, they often go unrecognized and uncelebrated.

“We are inviting members of the homeless community, those who serve them, and all who have a place in their heart for those who live and die without a home, to celebrate the lives and mourn the deaths of those whom our world, denies, despises, or rejects” says Canon Steven Mackison, St. George's priest and host of the event.

WHERE: 1101 rue Stanley, Montreal

ITINERARY:

12:00pm – Celebration Service with Candle-lighting

1:00pm – 2:30pm – Celebration Lunch

For More Information, please contact:

The Rev. Canon Steven Mackison,
St. George's Anglican Church
514-927-5326
steven@mackison.com



POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Contact:

The Rev. Canon Steven Mackison
St. George's Anglican Church
514-927-5326
steven@mackison.com

SERVICE DE CÉLÉBRATIONS DE LA VIE POUR LES SANS-ABRI

À l'occasion de la Journée internationale des sans-abri, le 10 octobre prochain, des membres des communautés chrétiennes, autochtones, juives et musulmanes convient les participants de toutes croyances, ou sans croyance à un service où nous nous recueillerons pour allumer des chandelles et nous remémorer les visages et les noms de ceux et celles qui se sont éteint. La musique sera offerte par The Hildegard Project.

Un sondage sur les sans-abri effectué en 2015 a permis d'identifier 3 016 sans-abri dans les rues de notre ville. La plupart d'entre eux nous sont inconnus. Même lorsque nous allons à leur rencontre pour leur offrir notre aide, nous connaissons rarement leurs noms, leur histoire et les circonstances qui ont façonné leur vie. Lorsqu'ils décèdent, seuls dans la rue, comme beaucoup le font, ils partent souvent silencieusement et sans reconnaissance.

«Nous invitons les membres de la communauté des sans-abri, ceux qui les servent et tous ceux qui ont une place dans leur cœur pour ceux qui vivent et meurent sans foyer, pour célébrer la vie et pleurer la mort de ceux que notre monde nie, méprise et rejette», a déclaré l'hôte et de l'événement, le prêtre Steven Mackison de l'église Saint-Georges.

Où : 1101 rue Stanley, Montréal

Déroulement :

12h : Célébrations et cérémonie à la chandelle

13h à 14h30 : Repas

Pour plus d'information :

The Rev. Canon Steven Mackison
Église anglicane Saint-Georges
514-927-5326
steven@mackison.com